
ПІДТРИМКА БІЗНЕСУ *під час війни*



**PETLOVANA
LAW OFFICE**

law'n'care

єПідтримка

Одноразова допомога у розмірі 6500 гривень

Хто може отримати.

ФОП 1-4 групи, які подали звітність за IV квартал 2021 року або загалом за 2021 рік, зареєстровані на території Чернігівської, Сумської, Харківської, Херсонської, Миколаївської, Запорізької, Донецької, Луганської, Київської, Житомирської, Одеської, Волинської, Дніпропетровської областей та міста Києва (*перелік територій оновлюється*).

До уваги береться саме місце реєстрації ФОП.

Як отримати.

1. Встановити мобільний додаток Дія.
2. Відкрити картку єПідтримки у будь-якому банку, який співпрацює з програмою (*якщо ви отримували тисячу гривень єПідтримки за вакцинацію, картка підтягнеться автоматично*).
3. Подати заяву через мобільний додаток Дія (вкладка Послуги – єПідтримка).

Строки розгляду.

Гроші зараховуються протягом 10-ти робочих днів.

Обмеження для використання грошей – відсутні.

ЄСВ за себе

Передбачено звільнення від сплати ЄСВ за себе

Хто звільняється від сплати.

- ФОП 1-3 груп єдиного податку та ті ФОП, які на загальній системі.
- особи, які провадять незалежну професійну діяльність.
- члени фермерського господарства.

Звільнення відбувається автоматично, без подання заяви.

Період звільнення.

З 01.03.2022 року та 12 місяців після закінчення воєнного стану.

Звільнення від ЄСВ – добровільне. Тобто ті, хто має можливість можуть продовжувати сплачувати ЄСВ за себе.

Єдиний податок

Особливості для 1-2 груп єдиного податку

ФОП, які є платниками єдиного податку 1-2 груп мають право не сплачувати єдиний податок за себе.

Звільнення відбувається автоматично, без подання заяви.

Період звільнення.

З 01.04.2022 року до закінчення (припинення) воєнного стану.

Звільнення від сплати ЄП – добровільне. Тобто ті, хто має можливість можуть продовжувати сплачувати ЄП.

Єдиний податок

Особливості для 3 групи єдиного податку

ФОП та ТОВ, які є платниками єдиного податку 3 групи право перейти на сплату єдиного податку у розмірі 2 відсотка від доходу.

Суб`єкти господарювання, які сплачували 3 відсотки від доходу та ПДВ, при переході на пільгове оподаткування, звільняються від обов'язку нарахування, сплати та подання податкової звітності з податку на додану вартість з операцій з постачання товарів, робіт та послуг, місце постачання яких розташоване на митній території України.

Для переходу на нижчу ставку ЄП необхідно подати заяву до податкової не пізніше 31.03.2022 року.

Період дії зменшеної ставки.

З 01.04.2022 року до закінчення (припинення) воєнного стану.

Перехід на зменшену ставку ЄП – добровільний. Тобто можна продовжувати сплачувати 5 (3) відсотки.

Єдиний податок

Особливості для 3 групи єдиного податку

Звітність та строки сплати ЄП.

Податковим (звітним) періодом є квартал.

ЄП сплачується авансом до 15 числа наступного місяця за попередній місяць.

Наприклад, ви отримали в квітні дохід 30 000 грн, до 15 травня необхідно сплатити ЄП у розмірі 600 грн.

Види діяльності, які не можна здійснювати пільговикам ЄП 3 групи:

- діяльність з організації, проведення азартних ігор, лотерей (крім розповсюдження лотерей), парі (букмекерське парі, парі тоталізатора);
- обмін іноземної валюти;
- виробництво, експорт, імпорт, продаж підакцизних товарів (крім роздрібного продажу паливно-мастильних матеріалів в ємностях до 20 літрів та діяльності фізичних осіб, пов'язаної з роздрібним продажем пива, сидру, пері (без додання спирту) та столових вин);
- видобуток, реалізацію корисних копалин;
- страхові (перестрахові) брокери, банки, кредитні спілки, ломбарди, лізингові компанії, довірчі товариства, страхові компанії, установи накопичувального пенсійного забезпечення, інвестиційні фонди і компанії, інші фінансові установи, визначені законом; реєстратори цінних паперів;
- представництва, філії, відділення та інші відокремлені підрозділи юридичної особи, яка не є платником єдиного податку;
- фізичні та юридичні особи - нерезиденти.

Розмір граничного доходу збільшено до 10 млрд гривень протягом календарного року.

Пільги за працівників

Звільнення від ЄСВ за працівників, призваних під час мобілізації на військову службу до ЗСУ

Поширюється на:

- ФОП 2-3 групи ЄП;
- ТОВ на 3 групі ЄП.

***Звільнення є добровільним для роботодавців.
Держава компенсує таке ЄСВ.***

Компенсація за працевлаштування внутрішньо переміщених осіб у розмірі 6500 грн за кожну особу

Умови для отримання компенсації:

- роботодавець перебуває на обліку як платник ЄСВ;
- розмір заробітної плати працівника за повністю виконану місячну (годинну) норму праці не може бути нижчим за 6500 грн;
- подання в установленому законодавством порядку податкової звітності за IV квартал 2021 р. або річної звітності за 2021 рік.

Як отримати.

Починаючи з 6 календарного дня з моменту працевлаштування ВПО подати заяву про компенсацію витрат (або до Центру зайнятості або онлайн через Дію).

Строки виплати.

Протягом двох місяців з моменту працевлаштування ВПО. Звернутися для отримання компенсації необхідно протягом усього періоду воєнного стану та 30 після його скасування (припинення).

ВПО може бути влаштована на роботу на пільгових умовах лише один раз.



Залишились запитання?

Instagram

[@law_and_care](#)

Email

lawandcare@gmail.com

Mobile

0936245269